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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2020-08-21 09.00-11.00 

Gyllebosjön 

 

 

Närvarande: Hans-Olof Höglund, Kenneth Strömbeck, Karin Bergendal, Tina Bergström-

Darrell, Mikael Ulvholt, 

Adjungerade: Valentina Zülsdorff, Maria Adolfsson, Johan Dahl, Therese Parodi 

 

Anmält förhinder: Peter Bentzer, Qalinle Dayib, Annica Bråhäll, Mats Arnoldsson, Christian 

Holst, Vibeke Lirås, Ronny Hammar 

 

Ej anmält förhinder: Sven Sassersson 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Kenneth Strömbeck tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Mötet beslöt att godkänna dagordningen.  

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Mötesprotokollet från den 2020-06-12 genomgicks och lades till handlingarna 

 

5. Ekonomi 

I kassan finns 400 678,29 kr.  

Övergödningsprojektet maj-juli är betalt med 106 897,50 kr. 

 

6. Nya medlemmar 

Mötet beslöt att godkänna Thomas Johnsson, Simrishamn och Lisa Kvarnbäck, 

Gärsnäs som nya medlemmar. 
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7. Remisser 

Till dagens möte fanns inga remisser att behandla. 

 

8. Leader projektet 

Valentina påminde om kommande vandringar. 

Den 5 september är det vandring vid Rörums norra å vilket också är rinnande vattens 

dag. Tyvärr är det knappt något vatten i ån i dagsläget. 

Den 23 augusti är det vandring vid Kabusaån som också i dagsläget är torrlagd. 

Klammersbäcken den 24 oktober blir det vandring. 

Vattenrådet har genom en privat sponsor fått 15.000 kr avsett för använda till 

skolungdomar under temat rinnande vatten. 

Mellan den 4 september och 1 november är det utställning i Tomelilla Konsthall 

 

9. LOVA-gemensam samordnare 

Åtgärdssamordnarna från Simrishamn respektive Tomelilla presenterade sig. 

I Simrishamn har man anställt Jonas Dahl och gemensamt,  ÖVR och Nybroån mfl, 

Therese Parodi, blir den 1 september placerad i Tomelilla. 

Styrelsen beslöt att dessa två åtgärdssamordnare adjungeras till ÖVR styrelsemöte 

samt till referensgruppen gällande Leader projektet. 

Maria Adolfson påminde om att ansökningar gällande LOVA och LONA skall vara 

inskickade till den 30 november. 

 

10. Övriga aktiviteter 

Inga övriga aktiviteter fanns för diskussion. 

 

11. Bordlagda ärenden 

Det fanns inga bordlagda ärenden för behandling. 

 

12. Övrigt 

Mikael Ulvholt ville att ÖVR tillskriver Hörby kommun om begäran att kommunen 

utser styrelseledamot/ersättare samt ombud annars sker ingenting. 

Thomas Johnsson har fört fram frågan gällande elfiske i Oderbäcken. Eftersom det är 

dyrt att ta in på anbud så skall vattenrådet titta på att köpa in egen utrustning, 

kompetens finns hos Jonas Dahl. 

 

13. Nästa möte 

Beslöts att nästa möte blir fredagen den 23 oktober. Referensgruppen för Leader 

projektet har möte klockan 09.00 så det beräknas att klockan 11.00 genomföra 

styrelsemöte för ÖVR. 

 

14. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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Efter att mötet avslutats så sjöng vattenrådet för Valentina som fyllde år och därefter 

blev det kärleksmumstårta. 

 

 

       

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Kenneth Strömbeck 

 

  

                          

 

 

 


